
Følgeskriv til budsjett for 2023
Regnskapet for 2022 endte kraftig i minus. Med samme aktivitet og utgifter i 2023 ville vi styrt mot et enda større

underskudd. Til tross for at vi har en solid egenkapital, er ikke dette økonomisk bærekraftig. Styret har derfor vært

nødt til å gjøre drastiske kutt i budsjettet som skal legges fram for årsmøtet.

Klubben har stor aktivitet med mange satsende løpere. Dette er veldig positivt. Men satsing på orientering fører til

mye reising. I 2022 dekka Freidig store deler av disse reiseutgiftene. Andelen som dekkes av klubben er bestemt av

egenandelsreglene som vedtas av årsmøtet. Samtidig har klubben mista inntekt fordi vi ikke har greid å stille med

hovedfunksjonærer i Tordenskioldløpet, som tidligere har gitt klubben en god del penger.

Vi har gjort de største innstrammingene på områdene der klubben har brukt mest penger - egenandeler for reiser

til NC, NM og Jukola. Hos de yngste, som det er få utgifter med, strammer vi mindre inn.

Dette er de nye egenandelsreglene kort oppsummert:

● Ingen støtte til reisen til NM, NC og Jukola. 50% egenandel på intern transport (leiebil etc) og overnatting.

● Ingen støtte for reisen til/fra påskesamling. 50% egenandel på intern transport (leiebil etc) og overnatting.

● 50% egenandel på 10mila for alle løpere og ledere.

● 50% egenandel på O-landsleir.

● 25% egenandel på startkontingent NC-løp.

Aktivitetsavgifta øker:

● Rekrutt: 1 200,-

● Ungdom: 1 700,-

● Team Rett i: 2 000,-

Styret har også strøket posten for fellestur i budsjettet. I stedet vil vi jobbe for å få til flere lokale fellesarrangement,

som feks Poeng-o på Fjellseter med kveldsmat.

Dette er store kutt, men det er helt nødvendig for å få budsjettet mer i balanse. Å droppe støtten til reiser til og fra

påskesamling, NM, NC og Jukola, har også noen positive bieffekter. Kasserer vil spare mye tid på å slippe å gå

gjennom mange titalls e-poster med flybilletter til hver reise. Samtidig kan dette stimulere løperne til å vurdere om

det er riktig og nødvendig å delta på alle arrangement i løpet av sesongen, og oppmuntre til å velge rimeligere og

mer bærekraftige reisemåter.

Selv om vi er nødt til å gjøre disse endringene i år, kan vi gå tilbake til mer reisestøtte

seinere år, dersom vi greier å få inn mer inntekter til klubben - flere arrangementer, flere dugnader og flere

sponsorer. Men dette krever at flere av medlemmene tar på seg verv og oppgaver enn det som er tilfelle i dag.


